	Call for Applications for the Award of ‘Best Bachelor’s Project’@ MEC

	إعلان عن قبول طلبات الترشح لــ"جائزة أفضل مشروع تخرج لبرنامج الباكالوريوس" –خريف  .2015 

	Student Success Centre (SSC) @ MEC 

Announces call for applications for the 

‘Award of Best Bachelor’s Project – Fall 2015’
	يعلن مركز النجاح الطلابي بكلية الشرق الأوسط عن قبول طلبات الترشح لــ"جائزة أفضل مشروع تخرج لبرنامج الباكالوريوس"–خريف 2015. 


	Eligibility Criteria:
Applicant must be an undergraduate, pursuing Bachelor’s project, in any of the specializations offered at MEC.

	شروط الترشح:

أن يكون المتقدم طالبا مقيدا بكلية الشرق الأوسط، شريطة أن يكون قد بدأ العمل على مشروع التخرج في مجال تخصصه بالكلية. 

	Award Categories:
1. Three awards for ‘Best Bachelor’s Project’ from Computing specializations 
2. Two awards for ‘Best Bachelor’s Project’ from Archiving and Record Management specialization
3. One award for ‘Best Bachelor’s Project’ from Electronics and Telecommunication   specialization

	الجوائز:

1- ثلاثة جوائز لـــ"أفضل مشروع تخرج لبرنامج البكالوريوس" في تخصصات الحوسبة.

2- جائزتين لــ"أفضل مشروع تخرج لبرنامج البكالوريوس" في تخصص إدارة الوثائق والمحفوظات. 

3- جائزة واحدة لــ"أفضل مشروع تخرج لبرنامج البكالوريوس" في تخصص الالكترونيات والاتصالات.

	Nature of Award: 
 Prize (non- cash) + Certificate

	ماهية الجائزة:

جائزة غير نقدية، مع شهادة

	Submission Requirements:
1. A Letter of Recommendation from the project supervisor at MEC that highlights the merits of the project. 
2. Duly filled- in Application form (available on MEC website)

	شروط تسليم الطلبات:

1- إرفاق رسالة توصية من مشرف المشروع توضح قيم وفوائد المشروع.

2- إرفاق الاستمارة الخاصة بتقديم الطلبات موجودة في موقع الكلية بعد تعبئتها. 

	
Submission Procedure: 
[bookmark: _GoBack]The two documents mentioned above should be e-mailed to the Head of Student Success Centre, Ms. Pooja (pooja@mec.edu.om)or Dr. Ankita (ankita@mec.edu.om) 

	إجراءات التسليم:

يجب إرفاق المستندين المذكورين أعلاه بالبريد الإلكتروني الخاص برئيس مركز النجاح الطلابي، الفاضلة/ بوجا / انكيتا
وهو: pooja@mec.edu.om 
  ankita@mec.edu.om               

	Selection Process: 
The review panel evaluates all applications

	اختيار الفائزين:

يتم تقييم المشاريع المقدمة من قبل لجنة المراجعين.

	Timeline: 
Submission Period: Week 17 – Week 18
Evaluation: Week 18-Week 21
Announcement of Winners: Week 22

	مواعيد مهمة:

فترة تسليم الطلبات: الأسبوع 17 إلى الأسبوع 18

التقييم: الأسبوع 18 إلى الأسبوع 21

إعلان الفائزين: الأسبوع 22
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